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م2022سبتمبر 30النتائج المالية الأولية للربع الثالث  المنتهي في 

Interim financial results for Third quarter ending on Sep. 30, 2022

لكرام أن تعلن لمساهميها ا( ساسكو)يسر الشركة السعودية لخدمات السيارات والمعدات 

:على النحو التاليم 2022سبتمبر 30للربع الثالث المنتهي في عن نتائجها المالية الأولية 

ريالمليون1,141مقابلريالمليون2,241الحاليالعاممنالثالثالربعإيراداتبلغت•

للربعريالمليون2,065ومقابل%96.39نموبنسبةالسابقالعاممنالمماثلللربع

.%8.47نموبنسبةوذلكم2022عاممنالسابق

للربعريالمليون36,41ريالمليون73,13الحاليالعاممنالثالثللربعالربحاجماليبلغ•

السابقللربعريالمليون69,72ومقابل%100.85نموبنسبةالسابقالعاممنالمماثل

.%4.89نموبنسبةوذلكم2022عاممن

مليون22,86مقابلريالمليون47,77الحاليالعاممنالثالثللربعالتشغيليالربحبلغ•

ريالمليون(39,37)ومقابل%108.97إرتفاعبنسبةالسابقالعاممنالمماثلللربعريال

.م2022عاممنالسابقللربع

ريالمليون23,53الحاليالعاممنالثالثللربعوالضريبةالزكاةبعدالربحصافيبلغ•

%106.40نموبنسبةالسابقالعاممنالمماثلللربعريالمليون11,40مقابل

.%20.72إنخفاضبنسبةوذلكم2022عاممنالسابقللربعريالمليون29,68ومقابل

12,37مقابلريالمليون23,72الحاليالعاممنالثالثللربعالشاملالدخلإجماليبلغ•

ريالمليون29,49ومقابل%91.75نموبنسبةالسابقالعاممنالمماثلللربعريالمليون

.%19.57نسبتهإنخفاضبوذلكم2022عاممنالسابقللربع

SASCO pleased to announce to its valued shareholders its interim financial

results for the third quarter ending on Sep. 30, 2022, as follows:

• Revenues for Q3 2022 amounted to 2,241 million riyals compared to 1,141 million

riyals for the same quarter of the previous year with a growth rate of 96.39% and

2,065 million riyals for Q2 2022, with an increase of 8.47%.

• Total profit for Q3 2022 amounted to 73,13 million riyals compared to 36,41 million

riyals for the same quarter of the previous year with a growth rate of 100.85% and

69,72 million riyals for Q2 2022, with an increase of 4.89%.

• Operating profit for Q3 2022 amounted to 47,77 million riyals compared to 22,86

million riyals for the same quarter of the previous year, with a growth rate of

108.97%, and (39,37) million riyals for Q2 2022.

• Net profit after zakat and tax for Q3 2022 amounted to 23,53 million riyals

compared to 11,40 million riyals for the same quarter of the previous year with a

growth rate of 106.40% and 29,68 million riyals for Q2 2022, with a decrease of

20.72%.

• Total comprehensive income for Q3 2022 amounted to 23,72 million riyals,

compared to 12,37 million riyals for the same quarter of the previous year, with a

growth rate of 91.75%, and 29,49 million riyals for Q2 2022, with decrease of

19.57%.
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م2022سبتمبر 30النتائج المالية الأولية للربع الثالث  المنتهي في 

Interim financial results for Third quarter ending on Sep. 30, 2022
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م2022سبتمبر 30النتائج المالية الأولية للفترة المنتهية في 

Interim financial results ending on Sep. 30, 2022

2,847مقابلريالمليون5,578م2022سبتمبر30فيالمنتهيةللفترةالإيراداتبلغت•

.%95.92نموبنسبةالسابقالعاممنالمماثلةللفترةريالمليون

ريالمليون178,50م2022سبتمبر30فيالمنتهيةللفترةالربحاجماليبلغ•

.%63.76نموبنسبةالسابقالعاممنالمماثلةللفترةريالمليون109مقابل

مقابلريالمليون28,34م2022سبتمبر30فيالمنتهيةللفترةالتشغيليالربحبلغ•

.%60.88-إنخفاضبنسبةالسابقالعاممنالمماثلةللفترةريالمليون72,44

61,24م2022سبتمبر30فيالمنتهيةللفترةوالضريبةالزكاةبعدالربحصافيبلغ•

.%72.51إرتفاعبنسبةالسابقالعاممنالمماثلةللفترةمليون35,50مقابلريالمليون

ريالمليون66,22م2022سبتمبر30فيالمنتهيةللفترةالشاملالدخلإجماليبلغ•

.%81.13إرتفاعبنسبةالسابقالعاممنالمماثلةللفترةريالمليون36,56مقابل

فيالمنتهيةللفترة((EBITDAوالإطفاءاتوالإهلاكوالزكاةالفوائدخصمقبلالربحبلغ•

منالمماثلةللفترةريالمليون123,95مقابلريالمليون202,97م2022سبتمبر30

.%63.75إرتفاعبنسبةالسابقالعام

ريال0,59مقابلريال1,02م2022سبتمبر30فيالمنتهيةللفترةالسهمربحيةبلغت•

.السابقالعاممنالمماثلةللفترة

• Revenues for the period ended on Sep. 30,2022 amounted to 5,578 million riyals,

compared to 2,847 million riyals for the same period of the previous year, with a

growth rate of 95.92%.

• Total profit for the period ended on Sep. 30,2022 amounted to 178,50 million riyals,

compared to 109,00 million riyals for the same period of the previous year, with a

growth rate of 63.76%.

• Operating profit for the period ended on Sep. 30,2022 amounted to 28,34 million

riyals, compared to 72,44 million riyals for the same period of the previous year, with

a decrease rate of -60.88%.

• Net profit after zakat and tax for the period ended on Sep. 30,2022 amounted to

61,24 million riyals, compared to 35,50 million riyals for the same period of the

previous year, with a growth rate of 72.51%.

• Total other comprehensive income for the period ended on Sep. 30,2022 amounted

to 66,22 million riyals, compared to 36,56 million riyals for the same period of the

previous year, with a growth rate of 81.13%.

• EBITDA for the period ended on Sep. 30,2022 amounted to 202,97 million riyals,

compared to 123,95 million riyals for the same period of the previous year, with a

growth rate of 63.75%.

• Earnings per share for the period ended on Sep. 30,2022, amounted to 1,02 SR

compared to 0,59 SR for the same period of the previous year.
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م2022سبتمبر 30النتائج المالية الأولية للفترة المنتهية في 

Interim financial results ending on Sep. 30, 2022
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م2022سبتمبر 30اللترات المباعة حتى 

Liters sold until Sep. 30, 2022
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م2022سبتمبر عام 30النتائج المالية الأولية للفترة المنتهية في 

Interim financial results ending on Sep. 30, 2022

مناثلالممالربعمعمقارنةالحاليالربعخلالالربحصافيفيالإرتفاعسببيعود•

مالرأسمن%80علىالإستحواذبسبب%96بنسبةالإيراداتإرتفاعإلىالسابقالعام

اليإجمإرتفاعإلىأدىمماالمبيعاتكميةإرتفاعوالمحدودةالنفطخدماتشركة

اراتالإستثمإيراداتإرتفاعإلىبالإضافةالرئيسية،العملياتمنوالدخلالربح

اريفومصوالإداريةالعموميةالمصاريفإرتفاعمنالرغمعلىوذلكالأخرىوالإيرادات

.الزكاةمصروفوإرتفاعالتمويلوتكاليفوالتسويقالبيع

العاممنقالسابالربعمعمقارنةالحاليالربعخلالالربحصافيفيالإنخفاضسببيعود•

(9)عددبيعمنالناتجةالأرباحعلىالحاليالعاممنالسابقالربعشمولإلىالحالي

فاعإرتمنالرغمعلىوذلك،التمويلتكاليفوإرتفاعإستئجارهاوإعادةمملوكةمواقع

يةالعمومالمصاريفوإنخفاضالربح،إجماليإرتفاعإلىأدتوالتيالمبيعاتكمية

الدخلفاعإرتإلىأدتوالتيالإستحواذتكلفةعلىالسابقالربعشمولبسببوالإدارية

.الإستثماراتإيراداتوإرتفاعالرئيسيةالعملياتمن

• The reason for the increase in net profit during the current quarter compared to the 

same quarter last year is an increase in revenues by 96% because of the acquisition 

of 80% of the capital of Naft Company and an increase in sales volumes, which led to 

an increase in the total profit and the profit from main activities, also an increase in 

investment income and other income. Despite the increase in G&A expenses, sales 

and marketing expenses, financing cost and an increase in zakat expense.

• The reason for the decrease in net profit during the current quarter compared to the 

previous quarter is Inclusion of the previous quarter of profits resulting from the 

sales and leaseback of (9) sites and increase in financing cost, Despite the increase in 

the sales volumes, which led to an increase in total profit and a decrease in G&A 

expenses due to the acquisition cost that’s was included of the previous quarter, 

which led to an increase profit from main activities and an increase in investment 

income.
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م2022سبتمبر عام 30النتائج المالية الأولية للفترة المنتهية في 

Interim financial results ending on Sep. 30, 2022

العاممناثلةالممالفترةمعمقارنةالحاليةالفترةخلالالربحصافيفيالإرتفاعسببيعود•

شركةمالرأسمن%80علىالإستحواذبسبب%96بنسبةالمبيعاتإرتفاعإلىالسابق

الإضافةبالربحإجماليإرتفاعإلىأدىمماالمبيعاتكميةوإرتفاعالمحدودةالنفطخدمات

إستئجارهاوإعادةللشركةمملوكةمواقع(9)بيععنوالناتجالأخرىالإيراداتإرتفاعإلى

ومصاريفواذالإستحتكاليفبسببوالإداريةالعموميةالمصاريفإرتفاعمنالرغمعلىوذلك

تكاليفإرتفاع،الرئيسيةالعملياتمنالدخلإنخفاضإلىأدتوالتيوالتسويقالبيع

.الإستثماراتإيراداتوإنخفاضالزكاةومصاريفالتمويل

.المعدلغيرالرأي:الحساباتمراجعرأيطبيعة•

تاريخمنالمحدودةالنفطخدماتشركةمعالماليةالنتائجتوحيدتم-:إضافيةملاحظات•

م2022إبريل7فيالإستحواذ

• The reason for the increase in net profit during the current period compared to the 

same period last year is an increase in revenues by 96% because of the acquisition of 

80% of the capital of Naft Company in addition to an increase in sales volumes, which 

led to an increase in the total profit also an increase in other revenues resulting from 

selling and leaseback (9) sites, despite the increase in G&A expenses due to 

acquisition costs, sales and marketing expenses, which led to a decrease profit from 

main activities, increase in financing cost and zakat expenses and the decrease in 

investment income.

• The nature of the auditor's opinion: Unmodified opinion

• The financial results have been consolidated with NAFT from the date of acquisition 

on April 7, 2022 
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(حجم الأسطول/عدد المواقع)معلومات تشغيلية 

Operational information  No of Location /fleet size 

(ساسكو ونفط)المحطات والأسطول * 

* Stations and fleet (SASCO and Naft)
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